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A)Porcentaxe de cumprimento da programación e dos 

obxectivos e razón da programación non impartida 

-A programación foi impartida na súa totalidade. 

-Algúns temas foron entregados ao alumnado en forma 

de esquema porque senón non  daria tempo a tratalos en 

profundidade.Só temos unha hora á semana(moi pouco 

tempo) 

-Os obxectivos acadaronse na súa totalidade 

B)Accions realizadas e modificacións introducidas 

durante o curso en relación coa programación didáctica. 

-A única modificación que houbo  foi no 3º trimestre 

onde tivemos que engadir que iamos facer cos alumnos 

cando remataramos a 3ª avaliación e si algún alumno 

tiña que recuperar materia(neste caso teria que 



entregar un traballo relacionado coa materia da 

avaliación non superada,pero neste Curso todos os 

alumnos aprobaron a  3ª avaliación e ao ser avaliación 

continua ,ningún alumno tivo que recuperar materia. 

-A maiores tratamos temas de Arte para que foran mellor 

preparados cara aos vindeiros cursos. Facemos tamén  

comentarios de texto  e  análise de obras artísticas. 

C)Motivos das modificacións feitas ao longo do 

curso.Dificultades atopadas que impediron o logro dos 

obxectivos e resultados agardados. 

-Non houbo modificacións,simplemente a maiores 

fixemos resumos de Arte para 4º de E.S.O. para que foran 

mellor preparados cara os vindeiro curso. 

-Os obxectivos foron acadados pero o tempo é moi escaco 

e non podemos expandirnos mais nos temas.Ainda asi 

,cumplimos o temario. 

-Os resultados acadados foron satisfactorios porque  

tódolos alumnos superaron a materia. 

D)Análise dos resultados das avaliacions dos alumnos en 

relación cos cursos anteriores 

Neste Curso2021/22 os resultados foron mellor que no 

Curso pasado porque neste Curso tódolos alumnos 

superaron a materia e no Curso 2020/21un alumno non a 

superou debido ás faltas de asistencia (é un requisito o 

asistir ás clases `para poder aprobar).  



As notas van dende o 1 ao 10. 

Para nos ,os contido son moi importantes ,pero sobre 

todo,valoramos a actitude e o comportamento,sendo éste 

último o que pode condicionar os resultados,pode ser 

mellor o peor tendo en conta o comportamento ante a 

comunidade educativa tamén,non só ante os seus profes 

e compañeiros.Neste Curso(ao igual que no anterior) foi 

moi   importante o cumplimento das normas debido ao 

Covid, e o alumnado comportouse de maneira moi 

responsable(respetando as distancias ,empregando as 

máscaras,lavando as mans frecuentemente... .Non 

traballamos en grupos(por precaución,incluso cando 

deixaron de ser obligatorias as máscaras en interiores) e 

continuamos coa ventilación a diario nas aulas. 

Ante todo,traballamos os valores fundamentales para 

poder vivir en paz ,con respeto e educación con todos ,sen 

importar as diferencias que poida haber entre as persoas. 

NÚMERO DE ALUMNOS : 

-1ºE.S.O:10(1º A) 8(1ºB) 4(1ºC) 

-2º E.S.O.12(2ºA),7(2ºB) 

-3º E.S.O.:8(3º A),19(3ºB) 2(3ºC) 

-4º E.S.O.:10(4ºA) 15(4ºB) 

E)Propostas de mellora para a programación didáctica 

do próximo curso 



-Seguir intentando que o alumnado tome interés nas 

clases,cosa pouco doada,pero con ilusión e interés pódese 

conseguir. 

-Seguiremos empregando as tecnoloxias nas nosas clases. 

-Visionado de videos,películas,curtos onde poidamos ver 

con mais claridade o explicado nas clases. 

-Selección de textos e comentalos(plan lector en tódalas 

clases) 

-Voltar ao traballo en grupos pois considero que é moi 

importante para o desenvolvemento das relacións sociais 

entre o alumnado) 

F)Avaliación da práctica docente  

-Eu penso que é positiva ,ainda que temos moi pouco 

tempo,pois unha hora semanal non chega a moito.E 



cando coincide coas últimas horas ,atòpanse moi cansos e 

teñen que esforzarse mais para poder rendir . 

-O alumnado solicita saidas do Centro .Este Curso non 

fixemos ningunha saida . 

-Continuar co plan lector  

-Non empregamos libro de texto ,pois consideramos que 

resulta un gasto excesivo para as familias.(hai libros no 

departamento si fose necearios empregalos,pero este 

Curso non o fixemos porque non se podía compartir 

material(nos dosu primeiros trimestres non compartimos 

material). 

G)Actividades extraescolares e complementarias 

desenvolvidas. 



-Non se fixeron actividades extraescolares(debido ao 

Covid)pero temos pensado facelas cando se poida(as que 

aparecen reflectidas na programación) 

-Gustarianos facer o Camiño de san Andrés e tamén 

poderiamos contar coa colaboración das familias e de 

antigos alumnos do Centro. 

H)Principais conclusións . 

-Para concluir,diremos que o Centro ten un ambiente 

estupendo que favorece a impartición de valores,respeto 

e educación.Academicamente foi moi bo ,a pesar das 

limitacións impostas polapost pandemia e non houbo 

tampoco problemas de convivencia ni de malos 

comportamentos. 

-Penso que as notas reflicten o bo desenrrolo do Curso. 



-Durante o Curso levamos a cabo el plan lector sendo moi 

ben acollido polo alumnado(facemos lectura comprensiva 

casi a diario),visionamos  curtos e videos e tamén algunha 

película,sempre en relación co temario e tame´n falamos 

dos problemas que poidan aparecer durante a semana e 

intentamos buscarlles solucción. 

-O único problema é o tempo,que é moi escaso. 

Resumindo ,poderiamos dicir que cada vez sintome mais 

feliz impartindo as miñas clases,tanto porque os meus 

alumnos son estupendos  e o ambiente do  centro tamén é  

moi bo porque si non fose bo resultaría  moi difícil acadar 

estes resultados. 

Este Curso creo que debo engadir o meu agradecemento a 

toda a comunidade educativa polo bo desenrrolo do Curso 

e que poideramos chegar a Fin de Curso de maneira 



exitosa.Notouse a mellora respecto ao Curso anterior e 

esperamos que voltemos á total normalidade no vindeiro 

Curso. 

 

 


